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CUIDEM BCN A HORTA-GUINARDÓ 

SESSIÓ INFORMATIVA DEL BARRI DE MONTBAU 

DISTRICTE DE HORTA-GUINARDÓ 

Data:  03/05/2022 Horari: 19:07-21:40 h 

Lloc: Sala Polivalent de Montbau (carrer de Domènech i Montaner, 3) 

Enllaç al vídeo: https://www.youtube.com/watch?v=B206RMgJY1Y 

1.  Informació d’obres i projectes del barri 

2. Presentació nova contracta de neteja 

3. Projecte de rampes de Poesia 

4. Torn obert de preguntes 

TAULA PRESIDÈNCIA:  

Eduard Moreno (tècnic ecologia urbana), Pablo Ramos (conseller barri), Núria Carmona (consellera 

tècnica de districte), Eduard Vicente (Gerent districte). 

Excusa assistència: Rosa Alarcón (regidora) 

ASSISTÈNCIA CIUTADANIA: 

40 persones (23 de les quals dones). En línia 10. 

Entitats presents:  

AV Montbau, Grup territorial d’arquitectes Horta Guinardó, CSMA (Centre de Salut Mental d'Adults 

d'Horta-Guinardó), ACAEBH (Associació d'Espina Bífida i Hidrocefàlia), AFANOC (Associació de 

Familiars i Amics de Nens Oncològics de Catalunya), Institut Narcís Monturiol. 

 

COMENTARIS DE LA CIUTADANIA SOBRE EL PLA CUIDEM BARCELONA I LA NOVA CONTRACTA DE 

NETEJA I RECOLLIDA DE RESIDUS: 

Quant al procés: 

• Gran part de les persones assistents, exposen que no ha estat adient incloure la presentació 

no específica del barri de la nova contracta al Consell, donat que ocupa molt espai en 

detriment de la veu del veïnat.  

• Resulta massa extens per a la gent gran, es demana una presentació específica per al barri.  

• Gràficament, el veïnat no entén la presentació. 

• Quant a la passejada, es remarca que és diàriament quan s’estan recollint i reportant 

incidències a través de l’Associació de Veïns i Veïnes. Està tot detectat però no solucionat. 

• Es considera que no s’està donant resposta a les preguntes concretes del veïnat al consell. 

https://www.youtube.com/watch?v=B206RMgJY1Y
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• Es creu que es tracta d’un barri envellit i oblidat, on s’hauria d’invertir en allò que s’ha 

reportat com imprescindible.  

• Adaptar l’aplicació de la nova contracta a cada context de barri: per exemple no substituir 

contenidors i invertir aquesta despesa en escales i rampes mecàniques.  

Quant a la neteja i manteniment: 

• Es demana informació sobre problemàtica fonamental, la gestió que s’hauria de dur a terme 

amb l’activitat dels porcs senglars, que destrossen jardins, papereres i ho embruten tot. 

• No s’entén la manca de neteja i manteniment a carrers confluents, com el carrer Pintura, de 

pas i propers a la zona de l’Hospital. 

• Poca presència d’escombriaires. 

Quant a la recollida de residus, papereres i contenidors: 

• Els contenidors de tot el barri no es netegen, exemple a carrer de Roig i Solé. 

• Queixa de la brutícia entorn dels contenidors del carrer Pintura. 

• Queixa per l’antiga contracta, exemplificant amb cruïlla carrer Pintura/Àngel Marquès per 

acumulació de brutícia entorn els contenidors, que tampoc es netegen.  

• Reclamació per manca de contenidors a plaça de Zurbarán i carrer de Domènech i Montaner:  

dos blocs molt grans i molts bars, amb només dos de rebuig i un d’orgànic.  

Quant a l’arbrat i el verd: 

• Es reclama que al barri no es replanten arbres, anys sense replantar. 

Quant a infraestructures i mobilitat: 

• Mal estat de les voreres (reportat fa temps) a plaça de Zurbarán i carrer de Domènech i 

Montaner. 

• 50 anys demanant escales mecàniques, la gent gran té problemes per desplaçar-se, han de 

pagar el bus per a anar a comprar el pa (a tot el barri). 

• Al carrer de la Pintura no existeixen escales i les rampes són massa pronunciades per 

carretons i cadires de rodes, al número 5 l’escala és impracticable; la mitjana d’edat és de 75 

anys. 

 

 RESPOSTA DE REGIDORIA I TÈCNICA: 

• Es tracta d’una campanya anual i una explicació genèrica de partida sobre el pla d’actuació al 

barri en els aspectes referents a la neteja i el manteniment de l’espai públic.   

• La manera de concretar-la serà sobre un mapa i realitzant passejades conjuntes. 

• A les passejades es miraran aquells punts prioritaris de l’espai públic on cal millorar la neteja 

i manteniment, també l’accessibilitat de les rampes. 

• S’informarà sobre les captures i altres mètodes de control de les poblacions de senglars. 

• Es va fer un estudi sobre les rampes, es va prioritzar començar per les rampes de carrer Poesia. 
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***Totes les preguntes que no han pogut ser respostes queden anotades i s’estudiaran per poder 

donar una contestació a la sessió de retorn. 

 

Dins del marc d’aquesta fase informativa i de debat s’anuncia la futura convocatòria de la passejada 

amb ciutadania, per continuar proposant millores sobre el manteniment de l'espai públic. 

 

 


